
ei capità------------------
. uns nies em varen donar per escrit unes 
■eguntes relacionades amb el futbol per a 
ure si les volia contestar com a capità 
I C.E. cant Hilari.
sprés d'haver—les llegit vaig arribar a 
a conclusiójno hem de fer una polèmica a 
à on no hi és.
nsidero que hauria est.it molt fàcil dir 
atre coses i ja està! .No ho crec oportú 
aixl ho manifesto.0 és que ja estem tips 
e les coses futboleres enguany vagin bé?, 
s preguntes temen quelcom de tendenciós 
doaen peu a moltes interpretacions que 
den portar a divergèncie., dintra la "fa 
14a canària"i això no és convenient en 
s moments actuals.
ja com a capità,sinó solament com a mem 
e d'un equip que lluita per aconseguir 
a fita,que encara no té,l'ascens,penso 
3 ara és moment d'unitat,d'esforç comú i 
de crear unes polèmiques (?) entorn a 
i junta,i uns jugadors que cada diumenge 
íiten per retornar al C.E. Sant Hilari al 
30 que es mereix.
3 determinades persones vulguin veure-hi 
i controvèrsia al seu entorn,ho respecto, 
?ò n'hen de prescindir i procurar tirar 
nostre estimat club endavant, 
és que el poble encara no està escarnien 
de les tendències i capelletes?)

Angel Serradesanferm i Valls 
(capità)

el president
1.- L'èxit a33olit aquesta temporada contrasta notablement 

amb el fracàs de l'anterior, és potser el canvi de ca
tegoria la causa principal d'aquosta diforòncia?

3ens dubte que és un factor, però, n'hi han d'altree 
tan importants com aquest, com uns arbitratges escollits 
§1 fet sicològic d'anar davan des de lu primera jornada, 
gran armonín entre els jugadors, junta i entrenador, el 
suport en tot instant de l 'afeccionat, i tants d'altres 
que tot i que 3on menys importants han influït.

2 . -li treball de l'actual junta i entrenador, hon fet líder
el 3t. Hilari, ha estat simplement això, o creieu que ha 
influït el treball d'altres juntes anteriors?

El treball, la il.lusió, la bona voluntat de l'entre 
nador, junta i jugadors actuals ós important, però, cre 
iem que cal considerar en un nateix graó els d'entrena
dors, juntes i jugadors de temporades passades.

3. -Quines diferències hi veieu entre l'actual entrenador
( Jordi lorera ) o l'anterior ( Joaquim Kaset ) ?

El que preten en Jordi Morera crec que no óa res 
més quo el que pretenia en Joaquim Raaet, treballar i 
portar ol 3t. Hilari con mes lluny millor. El que con
sidero e3 que ambdós s'han esforçat, i per aixó no cal 
establir comparacions ontre dues persones que han lluita 
por portar el Jfc. Hilari a dalt de tot.

4. ~Juint futur veieu per al C.E. Jt. Hilari ?
Com a futur mas immediat cal considerar la possibi

litat cada vogaria més real de recuperar la categoria 
perduda. A un futur d'una anys vista, creo que cal pensa: 
en l'esforç i en el treball que s'eatà portant a terme 
en las categories inferiors, cal remarcar el treball d'ui 
joves en pujar jugadors fent una pàlítica de cantera, 
així cal pensar en els juvenils, infantils i alevins que
un diq no molt llunyà puguin anar engrossant les files
del C. 2. Jt. Hilari.
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